
is verklaard tot lid van de Tweede
Kamer der Staten-Generaal.
De commissie heeft derhalve de

eer voor te stellen hem als lid der
Kamer toe te laten, nadat hij de bij
de wet van 27 februari 1992, Stb.
120, voorgeschreven verklaringen en
beloften zal hebben afgelegd.
De commissie verzoekt u, de

Kamer voor te stellen het volledige
rapport in de Handelingen op te
nemen.

De voorzitter: Ik bedank namens de
Kamer de commissie voor haar
verslag en stel voor, dienovereen-
komstig te besluiten.

Daartoe wordt besloten.

(Het rapport is opgenomen aan het
eind van deze weekeditie.)3

De voorzitter: De heer A. de Jong is
in het gebouw der Kamer aanwezig.
Ik verzoek de griffier hem binnen te
leiden.

Nadat de heer A. de Jong door de
griffier is binnengeleid, legt hij in
handen van de voorzitter de bij de
wet voorgeschreven verklaringen en
beloften af.

De voorzitter: Ik wens u geluk met
uw benoeming en verzoek u in ons
midden plaats te nemen, maar eerst
schors ik de vergadering even om de
collega’s de gelegenheid te geven u
geluk te wensen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, de
spreektijden bij het TCR-debat nader
als volgt vast te stellen: voor de
PvdA, het CDA, de VVD en D66 13
minuten, voor de overige fracties 7
minuten en voor de groep-Nijpels en
de heer Hendriks 3,5 minuut.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
VVD-fractie benoem ik in:
- de vaste commissie voor Verkeer
en Waterstaat het lid Luchtenveld tot
lid in de bestaande vacature;
- de vaste commissie voor Volkshuis-
vesting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer het lid Luchtenveld tot
lid in de bestaande vacature;

- de vaste commissie voor Binnen-
landse Zaken het lid Luchtenveld tot
plv. lid in de bestaande vacature.

Het woord is aan mevrouw Oedayraj
Singh Varma.

Mevrouw Oedayraj Singh Varma
(GroenLinks): Voorzitter! Met
verbazing heb ik vanmorgen in het
Algemeen Dagblad gelezen dat het
aids-onderzoek in gevaar komt. Ik las
dat minister Borst het Aids-fonds
gisteravond heeft laten weten dat de
jaarlijkse overheidsbijdrage van 8,6
mln. gekort zal worden. Het gaat om
85% van het budget. Ik zal mede
namens de PvdA aan de minister van
Volksgezondheid drie vragen stellen
in een brief. Gevraagd zal worden
naar de reden, de motivatie van deze
forse korting en of de minister zich
realiseert dat met deze korting het
wetenschappelijk-medisch onderzoek
dat het Aids-fonds doet, in gevaar
komt. Verder zal worden gevraagd
hoe de minister denkt dit probleem
op te lossen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat over:
- het toelatingsbeleid ’’witte’’

illegalen.

De voorzitter: Ik wijs erop dat de
staatssecretaris gisteravond een brief
heeft gestuurd, waarin wordt
gereageerd op een aantal vragen die
niet waren beantwoord in het
algemeen overleg van vorige week.
Ik herinner ook aan de discussie die
gisteren gevoerd is over dit debat,
waarbij gezegd is dat het keurslijf
van een VAO eigenlijk te krap is voor
dit debat. Op instigatie van een
aantal woordvoerders die met elkaar
de grote meerderheid in deze Kamer
vertegenwoordigen, is besloten om
een vijfminutendebat over dit
onderwerp te houden. Het debat
heeft echter het karakter van een
uitgewerkt, vergroot of verbreed
VAO.
Ik verzoek de leden zich strikt te

houden aan de afgesproken
spreektijden: voor alle fracties 5
minuten, behoudens de groep-
Nijpels en de heer Hendriks, die deze
5 minuten eerlijk delen.

Gegeven de aard van de proble-
matiek lijkt het mij wenselijk om de
mogelijkheid te introduceren van een
tweede termijn, maar die zal
buitengewoon kort moeten zijn,
omdat dit een afrondend debat moet
zijn. De spreektijden in tweede
termijn zullen maximaal 2 minuten
per spreker zijn. Het is misschien
dienstig om de tweede termijn te
gebruiken voor het indienen van
moties.
Ik stel vast, dat u zich daarin kunt

vinden.

De beraadslaging wordt geopend.

©

De heer Dittrich (D66): Voorzitter!
Wanneer je als vreemdeling illegaal
in Nederland woont, moet je het land
verlaten. Dat is de hoofdregel van
ons vreemdelingenbeleid. Toch heeft
de politiek ingezien dat dit soms
onredelijk kan zijn. Voor 1992 had de
overheid namelijk boter op het
hoofd. Illegale vreemdelingen
konden toen een sofi-nummer
krijgen en op basis daarvan gaan
werken. Diezelfde overheid inde
belastingen en er werden ook
premies werknemersverzekeringen
betaald door de illegale vreemdeling.
Zo werd eigenlijk een soort schijn
van legaliteit gecreëerd door
diezelfde overheid. Met ingang van 1
januari 1992 is dat onmogelijk
gemaakt en mag geen sofi-nummer
meer aan een illegale vreemdeling
worden gegeven.
Begin 1995 heeft de Kamer zich

samen met de staatssecretaris van
Justitie gebogen over de vraag wat
te doen met de beperkte groep van
illegale vreemdelingen die op basis
van een sofi-nummer aan het werk
is. Hebben zij zes jaar onafgebroken
wit gewerkt, dan kunnen zij een
verblijfsvergunning krijgen. 31
december van dit jaar vervalt die
regeling. Die regeling is tweeënhalf
jaar oud en toch wil D66 die regeling
aanpassen. Waarom? Ik heb daar
twee hoofdargumenten voor.
Het eerst argument is dat, nadat

de Kamer samen met de staatssecre-
taris van Justitie de verantwoorde-
lijkheid heeft genomen voor die
regeling, sommige rechters
uitspraken hebben gedaan waarin zij
de beslissing van de staatssecretaris
vernietigden en alsnog een
verblijfsvergunning op humanitaire
gronden verleenden aan een illegaal
die niet aan het zesjaarscriterium

Voorzitter
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